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 Sagradia Familia
 Freeport Fashion Outlet
 Sevilla Cathedral
 Park Guell
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1 Penang - Transit City (MOB)
Gather at Penang International airport for your departure to Barcelona .
**Overnight Onboard
2 Transit City Barcelona (Spain) - Valencia (D)
Upon arrival ,tour transfer to Valencia with city orientation tour which
includes Train Station and Plaza de Toros. Later photo stop at The City of
Arts and Sciences
**Overnight Valencia
3 Valencia– Alicante – Granada (BLD)
Today after breakfast, transfer to Granada. A city with many cultural
heritage and monuments. Enroute stop at Alicante - city of glass. The
second most popular city of Valecian community.
**Overnight Granada
4 Granada– Sevilla (BLD)
City orientation tour of Granada, Albayzin and passby Sacromonte. Later,
photostop at Mirador de San Nicolas viewpoint. Then continue to city tour
- view Granada Cathedral, Royal Chapel and Plaza Nueva. Tonight ,enjoy
Flamenco Show with Dinner.
** Overnight Sevilla
5 Seville – Lisbon (Portugal) (BLD)
Morning , continue Seville with city orientation tour of Cathedral , Giralda
Tower ,Plaza De Espana and Maria Luisa Park .
**Overnight Lisbon
6 Lisbon - Obidos - Lisbon (BLD)
Morning , proceed for Lisbon city sightseeing which includes Jeronimos
Monastery , Tombs Of Famous Voyager– Vasco Da Gama . Next travel
to Obidos for sightseeing. Later, overlooking Santuario de Cristo Rei de
Almada.
**Overnight Lisbon
7 Lisbon - Roca - Badajoz (Spain) (BD)
After breakfast, visit to Cabo da Roca . Proceed to Freeport Fashion Outlet
for shopping. Then proceed to Badajoz .
**Cabo da Roca - The Cabo da Roca is the wild and rugged headland that
marks the most westerly point of mainland Europe.
**Overnight Badajoz

8 Badajoz– Toledo– Madrid (BLD)
A brief visit to city orientation tour of Toledo which includes Casco
Historico Of Toledo and Santo Tome Church before heads to Madrid -
the capital of Spain and the third-largest city in the European Union.
**Overnight Madrid
9 Madrid– Zaragoza (BLD)
This morning , start orientation tour to Gran Via Street , Plaza de Espana ,
Puerta Del Sol and Cibeles Fountain.
**Overnight Zaragoza
10 Zaragoza –Barcelona (BLD)
Proceed to Barcelona. Upon arrival , take a short visit Olympic park and
later tour transfer to LaRamblas for shopping.
** Overnight at Barcelona
11 Barcelona (BLD)
Start your day with the visit to the iconic church of Spain–Sagrada
Familia. Next visit all the wonder of quaint design building at Park Guell.
**Overnight at Barcelona
12 Barcelona- Transit City (B/MOB)

After breakfast, free at own leisure. Next, proceed to airport for flight back
Penang
**Overnight on board
13 Transit City - Penang
Arr ive Penang . Home Sweet home.



 圣教堂

 弗里波特时尚中心

 塞维利亚大教堂

 奎尔公园
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1 槟城-中转城市（机上用餐）

集合于槟城国际机场，乘搭客机经中转城市飞往巴塞罗那。
**夜宿于机上
2中转城市-巴塞罗那 -瓦伦西亚（晚餐）

抵达后，团队前往参观瓦伦西亚城市观光，有火车站及
斗牛场。接着前往艺术科学城拍照留念。
**夜宿于瓦伦西亚
3瓦伦西亚 – 阿利坎特 – 格拉纳达（早午晚餐）

今天早餐后，前往格拉纳达。一座拥有许多文化遗产和古
迹的城市。途中停留阿利坎特-玻璃之城,巴伦西亚社区
里第二最受欢迎城市。
**夜宿于格拉纳达
4格拉纳达 – 塞维利亚（早午晚餐）

今天市区观光于格拉纳达、阿尔拜辛和路过圣山的城市定向之
旅。 接着前往塞维利亚参观塞维利亚大教堂。然后圣尼古拉
斯展望台观景点拍照留念。 继续市区观光包括：格拉纳达大
教堂、皇家礼拜堂和新广场。今晚晚餐时，观赏西班牙著名佛
拉明戈舞蹈表演。
**夜宿于塞维利亚
5 塞维利亚 - 里斯本（葡萄牙）（早午晚餐）

早上，继续塞维利亚市区观光包括大教堂、吉拉尔达塔、西
班牙广场和玛丽亚路易莎公园。
**夜宿于里斯本
6里斯本-奥比都斯-里斯本(早午晚)

上午，前往里斯本市区观光，包括热罗尼姆斯修道院、著名航
海家墓-瓦斯科达伽马。 随后前往奥比都斯观光。之后，远眺
阿尔马达的基督君王圣殿。
**夜宿于里斯本
7里斯本 - 罗卡 - 巴达霍斯 (西班牙) (早晚餐)

早餐后，游览罗卡海角。 之后, 购物于弗里波特时尚中心。前
往巴达霍斯。
**罗卡海角 - 是荒野崎岖的岬角，标志着欧洲大陆的最西端。
**夜宿于巴达霍斯

8巴达霍斯 – 托莱多 – 马德里（早午晚餐）

早餐后，前往托莱多市区游览于托莱多历史中心和圣多美教
堂。之后，前往西班牙首都和欧盟第三大城市马德里
**夜宿于马德里
9马德里 – 萨拉戈萨 （早午晚餐）

今天，前往市区游览于格兰维亚街、西班牙广场、太阳门广场
和西贝莱斯喷泉。
**夜宿于萨拉戈萨
10 萨拉戈萨 - 巴塞罗那（早午晚餐）

早餐后，前往巴塞罗那。 游览奥林匹克公园， 随后前往兰布
拉斯大道购物。
**夜宿于巴塞罗那
11 巴塞罗那 （早午晚餐）

参观西班牙标志性的教堂——圣家堂开始新的一天。 接下来参
观奎尔公园古色古香的设计建筑的所有奇迹。
**夜宿于巴塞罗那
12巴塞罗那- 中转城市 (早/ 机上用餐)

早餐后，自由活动。 接下来，前往机场搭乘航班返回槟
城。
**夜宿于机上
13槟城

抵达美丽家园。


